
Bestyrelsesmøde d. 7/5-24
Fremmødt: Susanne, Michael og Lise
Godkendelsen af referat: Godkendt

1. Ændring af numrene på vores lejlighedsdøre. Noget nyt ?
Stiller Michael.

- Der er kommet besked fra Kvik ejendomsservice om at de gerne vil have et
møde med Michael en hverdags formiddag, for at sikre at de forstår hvad der
menes i mailen. Michael har godkendt at han aftaler en dag med Bent i den
nærmere fremtid.

2. Drøftelse af arbejdspunkter fra afdelingsmødet.
Stiller Susanne.

- Vi tager dette punkt op til næste bestyrelsesmøde grundet mangel fremmødte
medlemmer.

3. Forbrugsregnskabet/ hvordan hjælper vi beboerne.
Stiller Susanne.

- Der er modtaget mails fra 2 beboere vedr. varmeregnskabet i bornholms alle
24, dette tager Michael sig af at svare på.
Vi opfordre beboerne til at følge den klagevejledning der er givet ved
opgørelsens modtagelse.

4. Eventuelt.


